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Zdar chlapi, přemýšlím o této čtyřkolce. Chci jí jen na rekreační využití, projíždky s přítelkyní nic víc.
Mám možnost koupit zhruba za 65tis, je to rok 2008 a má najeto zajímavých 125km. Poradte mi prosím
jestli je to nějak poruchová značka atd. Děkuju
Hans-quad 27.09.2009 21:50:01

na projžďky si myslím že je dobrá ale ve dvou???má krátké sedlo a místa na nožhy
taky po skromnu.jen můj názor nic víc nic míň.
cort 27.09.2009 21:57:08

2008 125 km? To je jak od bratří Grimmů. :-D
Petr_quad 27.09.2009 22:39:26

Chybka...
Hans-quad 27.09.2009 23:06:06

JourneyMan> Chybka....  co jsi tím chtěl říci??????
zmizík_zaks 27.09.2009 23:08:08

Vím co tam bylo původně a myslím že to vystihuje slovo "Chybka" :-D Alespoň že si to
JM uvědomil, jinak by to tady za chvíli mělo zase minimálně 5 stránek :-P
Petr_quad 27.09.2009 23:35:18

Ano, chtěl jsem se k E-Tonu vyjádřit, neb jsem ho kdysi prodával a byl jsem nejlepší
maloobchodní prodejce v ČR, takže s ním mám bohaté zkušenosti. Ale to bych se
vyjádřil ke konkrétní značce, což zde nechci dělat.
Hans-quad 27.09.2009 23:40:42

JourneyMan> ok chápu  jakto že už nemáte E-TON v nabítce????můžeš mi to poslat do
správy.
cort 27.09.2009 23:41:07

JourneyMan>Ano, chtěl jsem se k E-Tonu vyjádřit, neb jsem ho kdysi prodával a byl
jsem nejlepší maloobchodní prodejce v ČR, takže s ním mám bohaté zkušenosti. Ale to
bych se vyjádřil ke konkrétní značce, což zde nechci dělat.

  Napadlo mě slovo kretén, ale nemělo by cenu. Takže nic. ;-)
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Hans-quad 27.09.2009 23:42:50

corte už zase (u) ,nech toho bude to opět na 5 stránek :-D
cort 27.09.2009 23:46:13

HANS.Ltm> Já se omlouvám, ale tohle je už opět přehršle. :-)
Petr_quad 27.09.2009 23:53:24

HANS.Ltm> E-Tony neprodáváme, protože jsme prostě zvolili jinou cestu. Není to o
parametrech nebo kvalitě. Prostě jsme se jinak rozhodli.
Hans-quad 27.09.2009 23:57:31

JourneyMan> ok pro mě dostačující info  a teď se vraťme k základu tématu a šup sem
jen rady pro P_e_p_k_a námořníka :
virtual 28.09.2009 00:13:22

Podle me je Eton maximalne spolehlivy a i jednoduchy. Motory jsou ze symu, prijemne
to jede, dobre se ovlada. Pokud bude vse fungovat, zejmena elektrina, nebal bych se
toho.  Cort> Presprilis mi prijde tve jednani. Opet :-( Byt adminem, napomenul bych
te, protoze tohle je od tebe zase slusna urazka. Ale ukazujes jen svou blbost.
cort 28.09.2009 00:19:47

virtual> Koho jsem urazil a četl jsi původní text co smazal? Tohle nemá cenu, na
quad.cz vám bude lépe, tam vás pochopí.
Petr_quad 28.09.2009 00:29:36

Protože jsou zde lidé, které zajímá, co jsem smazal ve svém příspěvku, tak to přeci jen
napíši:  E-Ton je dobrý a kvalitní stroj.
axik750 28.09.2009 00:30:59

Na quad .cz můžeš chválit,můžeš se ptát,ale nesmíš pohanit jejich stroj,nebo nedej
bože napsat o radilovi a rejpalovi co si o něm myslíš.Já to zkusil,smazáno za 15min. 
prpek>hodně mých kámoš je má nebo s nima začínali,dle jejich slov na začatek není
nic lepšího
Hans-quad 28.09.2009 00:32:54

Tak a jeto venku +o(   tak další rada ať se PEPEK námořník ještě letos sveze :lol:
pumix 28.09.2009 07:49:10

kdysi dávno někdo něco napsal 
Abychom nemluvili o něčem, co jsme viděli pouze zaparkované u chodníku, rozhodli
jsme se stroj potrápit i v terénu. K testům jsme vybrali poměrně obtížnou trať plnou
brodů, skoků, rychlých rovinek a vůbec všeho, co běžný uživatel může cestou potkat.
Se všemi nástrahami si Vector až nečekaně skvěle poradil, přestože například skoky
byly docela extrémní a běžně jsme skákali i dva metry vysoko. Ani v půlmetrových
brodech se nám Vectora nepodařilo „utopit“, takže v závěru našeho testu jsme se
všichni shodli, že přestože výrobce stroj určil zejména jako turistický, lze s ním bez
obav zabrousit i do velmi obtížného terénu. Na českém trhu je mnoho výborných
čtyřkolek, mezi něž se plným právem řadí i Vector 300. A protože má v tuto chvíli i
velmi zajímavou akční cenu, lze říci, že je to výtečný stroj za výtečnou cenu.
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1Pegas 28.09.2009 08:06:44

Zrovna včera jsem se cestou z Prahy domů zastavil v prodejně motorek a čtyřkolek
před Kolínem a bazarového Vectora tam měli. Je hezoučkej, ale na ježdění ve dvou mi
připadá hrozně malinkej. Kdybych na něm jel sám, tak to snad ano, ale ve dvou by to
bylo utrpení. :
virtual 28.09.2009 09:21:24

Relativne dost jich potkavam po Praze. Ale na jezdeni ve dvou v terenu mi teda moc
neprijde.
Řezňa- 28.09.2009 09:31:01

V časácíh mám asi jeden nebo dva testy Etonu, ale vše je cca rok staré. Pokud bys
chtěl mužu se po tom kouknout a snad něco najdu.
vortex 28.09.2009 11:10:39

Recenze VECTORa 300 najdeš zde: http://www.e-ton.cz/recenze-ctyrkolek.htm
martinur 28.09.2009 13:05:49

JourneyMan>Protože jsou zde lidé, které zajímá, co jsem smazal ve svém příspěvku,
tak to přeci jen napíši:  E-Ton je dobrý a kvalitní stroj.

 Tak si třeba změňte nick nebo registrujte ještě další jiný, pod svým pravým jménem.
Myslím, že jako odborník na čtyřkolky nám můžete předat spoustu zkušeností a
poznatků.
Petr_quad 28.09.2009 13:32:55

To nejde :-) Pokud napíši o stroji, který neprodává moje mateřská firma, že je špatný,
tak mě sežerou ostatní prodejci. A navíc bych byl označen za podvodníka, který se
skrývá pod jiným nickem. A navíc by mi nikdo nevěřil :-)
martinur 28.09.2009 13:37:46

Škoda :-).
cort 28.09.2009 13:45:31

:-D :-D :-D
Hans-quad 28.09.2009 13:49:28

už se to tu zase zbytečně rozebírá (u) a rady žádné +o( !!!!jen pořát to samé
dokola.Docela chápu JM hned by to bylo napadáno a ani těch 5 stránek by nestačilo. 
Už by jste měli klucííííííííííí toho nechat a držet se toho k čemu bylo toto vlákno založeno
a né nějaké založ jinej nick atd.  Toto není první vlákno kde by jste takto jeli mimo
kolej.  Založte si nějaké svoje Dohadovací vlákno a uvidíme jak se tam budete činit jen
aby to ale QUADMANII neuškodilo.
martinur 28.09.2009 13:58:31

HANS.Ltm> Vůbec jsi to nepochopil.
Jabkin 28.09.2009 14:00:06

Vector 250 byl moje prvni 4kola, a myslim ze jsem nemohl udelat lepe, doporucil jsem
ho nekolika svym znamym a nikdo nelituje, jedina zavada za 2a pul roku bylo ze jsem
ho otocil pres riditka pri machrovani :). Od pohledu je ta 4kola velky turista, ale tim jen
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klame, to co dokaze v terenu je az neuveritelne, ve 2 jsem toho na ni ja moc
nenajezdil, nerad hazarduju se zivoty druhych, ale jednou nas na ni jelo i pet, nerikam
ze to bylo pohodlne ale jelo :). Jezdila nas banda na vektorech a minimalne pulka
jezdila ve 2, tak bych v tom nevidel problem. Nejvetsi vyhoda Vectora je v jeho
univerzalnosti, uridi ho vase dite, manzelka, vy i treba deda.... Koupi vectora
nekupujete 4 kolku jen pro sebe ale pro celou rodinu.... Jedina nevyhoda co me napada
je, ze treba zadni blinkr je 3x vetsi nez na nejake sportce 4kolce a proto je i drazsi,
nevim presne kolik stoji blinkr treba na LTZ ale odhaduju 3 az 4 stovky, na vektora
tehdy stal, jestli si dobre pamatuju asi 800, ale pokud ji nehodlas 2x mesicne otocit
pres riditka, nemusi Te to trapit....
1Pegas 28.09.2009 17:22:09

Jabkin>... ve 2 jsem toho na ni ja moc nenajezdil, nerad hazarduju se zivoty druhych,
ale jednou nas na ni jelo i pet, nerikam ze to bylo pohodlne ale jelo :).....

 To já na první kulce taky vezl 6 lidí a o pohodlí tahle šaškárna nebyla. Pepek ale píše,
že chce jezdit na projíždky s přítelkyní a na to je to z mýho pohledu malá mašina (mám
192cm a 130kg takže vím co říkám).
Jabkin 28.09.2009 18:13:21

1Pegas> :-), jo mas recht, to jsem si neuvedomil ze vsichni nejsou mrnavy jak ja :-),
pri tvych rozmerech by to asi ve 2 problem byl, otazka co je pepek za kalibr :-), takze
jinak: tak mala ta 4kola zase neni a pokud clovek nema 2 metry tak bych se nebal ...
nemyslim ze by byla nejak vyrazne mensi nez jine sportky, naopak ma sirsi sedlo, tak
je na takove vyjizdky pohodlnejsi
Petr_quad 28.09.2009 20:28:34

Již si úplně nepamatuji posaz na E-Tonu, ale mám pocit, že se tam dva lidé vešli
relativně dobře. Myslím, že na kratší cesty je dostačující. Navíc má dobře vyřešen nosič
vybavený rukojeťmi.
Pe_pe_k 28.09.2009 21:42:01

JourneyMan> S přítelkyní měříme cca 174cm tak doufám, že se tam vejdeme :-) jinak
se na tu kolku zítra jedu podívat. Jediný co mi je divný, že je to 2008 a prodávají jí jen
se 135km najeto, tak snad to původní majitel někde neutopil nebo něco jiného.
otik007 28.09.2009 21:57:03

Zajedˇ se podívat ke Kolínu do EuroCycles ,jeden moc pěknej tam stojí.Nebo koukni na
webovky.
vortex 29.09.2009 00:26:26

Koukám na ty fotky vectora u EuroCycles a až vím proč je tak málo jetý. Má na sobě
samelopeky COCA-COLA ZERO a pokud si dobře pamatuju tak to byla nějaká soutěž v
Tesscu s Coca-Colou a hlavní výhra byla... ....čtyřkola E-TON.
1Pegas 29.09.2009 05:22:22

Na toho jsem koukal.
1Pegas 05.11.2012 13:22:14

Tak i E-Ton se pustil do větší 4kolky - E-TON Vortex ST 500 
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